

Go future-forward with Allianz EV Shield!



Experience cutting-edge protection with Allianz EV Shield. Offering you comprehensive coverage designed for your electric vehicle (EV) at no extra cost, shielding you from potential mishaps. Plus, our network of Allianz Road Rangers including Allianz EV Rangers ensures you are never left stranded. Drive into the future, worry-free, with Allianz EV Shield.

Wherever you go, our comprehensive coverage follows



Up to RM15,000 coverage for EV Home Wall Charger against fire, lightning, theft or natural disasters



Up to RM2,000 coverage for loss or damage to the Portable Charging Cable due to fire, theft, accidental collision and overturning



Up to RM5,000 Compassionate Cover for damage or injury while using public EV Chargers



24 Hours Towing to the nearest charging stations or home if your vehicle is out of charge



Up to RM50,000 Personal Liability Coverage for death or bodily injury to third party, or damage to third party property arising from the use of EV Home Wall Charger

Get in touch with an authorised Allianz agent or visit the nearest Allianz Malaysia branch to learn more.

Terms and conditions apply.

For more information, visit www.allianz.com.my/evshield

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia

A PIDM member

The benefit(s) payable under eligible product is (are) protected by PIDM up to limits.

Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my)

Maju ke hadapan dengan **Allianz EV Shield!**



Nikmati perlindungan terkini dengan Allianz EV Shield. Menawarkan perlindungan komprehensif yang direka khas untuk Kenderaan Elektrik (EV) anda tanpa kos tambahan, melindungi anda dari segala kemungkinan yang tidak diingini. Selain itu, rangkaian Allianz Road Rangers kami, termasuk Allianz EV Rangers, akan memastikan anda tidak keseorangan di tepi jalan. Pandu ke masa hadapan tanpa kerisauan dengan Allianz EV Shield.

Perlindungan komprehensif kami sentiasa bersama di mana jua



Perlindungan Pengecas Dinding Rumah Kenderaan Elektrik (EV) sehingga RM15,000 terhadap risiko kebakaran, kilat, kecurian, atau bencana alam



Perlindungan Kabel Pengecas Mudah Alih sehingga RM2,000 untuk kehilangan atau kerosakan akibat kebakaran, kecurian, pelanggaran tidak sengaja dan kenderaan terbalik



Perlindungan Ehsan sehingga RM5,000 bagi kerosakan atau kecederaan semasa menggunakan Pengecas Kenderaan Elektrik (EV) awam



Perkhidmatan Tunda 24 Jam ke stesen pengecasan atau rumah jika kenderaan anda kehabisan bateri



Perlindungan Liabiliti Peribadi sehingga RM50,000 untuk kematian atau kecederaan badan kepada pihak ketiga, atau kerosakan kepada harta pihak ketiga yang berlaku akibat daripada penggunaan Pengecas Dinding Rumah Kenderaan Elektrik (EV)

Hubungi ejen Allianz yang sah atau kunjungi cawangan Allianz Malaysia yang terdekat untuk maklumat lanjut.

Tertakluk pada terma dan syarat.

Untuk maklumat lanjut, layari www.allianz.com.my/evshield

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia
Ahi PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan.

Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)

开启电动未来, Allianz EV Shield 为您护航!



Allianz EV Shield, 提供全面覆盖, 为您的电动汽车 (EV) 提供全面保障, 无需额外费用, 确保您远离潜在的意外风险。此外, 在 Allianz Road Rangers 提供的道路援助服务中, 包括 Allianz EV Rangers, 以确保您在任何时候都能够即刻获得援助, 让您无忧畅行。在 Allianz EV Shield 的保障下, 您可安心开启电动车的未来。

无论您走在哪里, 我们全面的保障都随您同行



高达 RM15,000 的电动汽车家用挂壁式充电桩保障, 覆盖火灾、闪电、盗窃、或天灾等事故



高达 RM2,000 的赔偿, 覆盖便携式充电电缆因火灾、盗窃、意外碰撞和翻车而遭受的损失或损坏



高达 RM5,000 的体恤保障, 用于在使用公共电动汽车充电桩时所造成的损害或受伤



如果电池不幸耗尽, 24 小时拖车援助将把车子拖至最近的电动车充电站或返回家中



高达 RM50,000 的个人责任保险, 覆盖第三方因使用家用挂壁式充电桩而导致死亡、身体伤害或对第三方财产的损失

请联络 Allianz 授权代理员或亲临临近的大马 Allianz 分行以了解更多详情。

条款和条规。

更多详情, 请浏览 www.allianz.com.my/evshield

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

(在2013年金融服务法令下持牌经营, 并由大马国家银行监管)

PIDM成员

PIDM 产品下应支付的保险利益至保障限额为止。

请参阅 PIDM 的保险及伊斯兰保险利益保障制度的小册子或联络 Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad

或 PIDM (请浏览 www.pidm.gov.my)